

Protokoll vid styrelsemöte i Humlebackens Samfällighetsförening

Datum: 30 januari 2017, kl. 19.00

Plats: Hemma hos Peter Jansson, NH 20

Närvarande:

Kjell Eriksson, ordförande
Mats Fontander
Peter Jansson
Torbjörn Olsson
Magnus Swén
Eva Nolan (Pkt 1-4)
Sven von Holst

Förhinder:

Magnus Nerpin

Dagordning

1. Mötets öppnande samt godkännande av dagordningen

Ordförande öppnade mötet och hälsade Eva Nolan, bokförings och redovisningsansvarig särskilt välkommen till dagens styrelsemöte. Utsänd dagordning godkändes med tillägg av en fråga som behandlas under pkt 6, övriga frågor.

2. Sekreterare för mötet

Sven von Holst utsågs till sekreterare för dagens möte.

3. Genomgång och godkännande av föregående protokoll från möte 2016-11-28

Ordförande gick igenom föregående mötesprotokoll. Frågan om förändrad områdesindelning diskuterades. Ordförande fick i uppdrag att kontakta ansvariga för område 1 och 2 för att diskutera en sammanslagning av dessa.

Protokollet lades med godkännande till handlingarna.

4. Ekonomi

Eva Nolan redogjorde för räkenskaperna för perioden 1 maj - 31 december 2016. Styrelsen gick igenom Balans- och Resultatrapporterna för denna period. Konstaterade styrelsen att ekonomin ser stabil ut och att verksamheten ligger i fas med budgeten för innevarande verksamhetsår.

Sven von Holst fick i uppdrag att kontakta LF Bank för att ändra adressmottagare för bankgirot.

Budgeten för nästkommande verksamhetsår 1.5.2017 – 30.4.2018 går igenom vid nästkommande styrelsesammanträde.

Styrelsen tackade Eva Nolan för informationen och ett bra arbete med redovisningen.

5. Drift och underhåll

Mats Fontander informerade styrelsen om de kontakter han haft med Farmartjänst avseende plogningen och sandningen i vinter inom Humlebacken. Styrelsen konstaterar att det skötts på

ett ändamålsenligt och acceptabelt sätt. Avtalet med Farmartjänst går ut efter denna vintersäsong.

Uppdrogs åt ordförande och drift- och underhållsansvarig att förhandla fram ett nytt avtal med Farmartjänst för kommande säsonger. Vid årsmötet skall info ges om avtalet.

Ordförande informerade om manöverdonen för öppning/stängning vid rullportarna till garaget ÖH. Ett av dem har under vintern slutat fungera pga isbildning. Ordförande tillser att vatten hindras komma in i dessa manöverdon.

Ordförande informerade om den översvämning som varit vid NH 27 under gången sommar och att detta kommer att förebyggas med en vattenavledande vulst som asfalteras över infarten till aktuell väg (nära NH 21).

6. Övriga frågor

Styrelsen diskuterade den hundfråga som kommit till styrelsens kännedom. Styrelsen är av den meningen att respektive hundägare är ansvarig för att hundarna är kopplade inom samfälligheten.

7. Nästa styrelsesammanträde

Styrelsen fastställde kommande möte till måndagen den 20 mars kl.19 hos ordförande, ÖH 38.

8. Avslutning

Ordförande tackade värden Peter Jansson för trevligt värdskap och förklarade styrelsemötet avslutat.



Sven von Holst
Sekreterare



Kjell Eriksson
Ordförande